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东湖高新区 2018-2019 学年度上学期期末检测 

六年级英语试卷 

Listening Part（46 分）听力部分 

一、听录音，圈出正确的图片，听每小题录音前，你都有 5 秒钟的看图时间;听完每小题录音
后，你将有 5 秒钟的作答时间,每小题念两遍。（1’ x 6） 

1.     2.     3.

4.     5.     6.

二、听音判断。根据听到的句子，判断下列图片的内容是否正确，在括号内画上“√”或者“×”。
听每小题录音前，你都有 5 秒钟的看图时间；听完每小题录音后，你将有 5 秒钟的作答时间，
每小题读两遍。（1’ x 5） 

1. （    ）    2.（    ）    3.（    ）    4.（    ）    5.（    ） 

三、听音排序。请根据听到的句子的顺序，将相应的图片标上正确的序号。听每小题录音前，
你都有 5 秒钟的看图时间，听完每小题录音后，你将有 5 秒钟的作答时间，每小题读 2 遍。（1’ 

x 5） 

1. （    ）    2.（    ）    3.（    ）    4.（    ）    5.（    ） 

四、听音搭配。根据听到的内容，为小朋友找到对应的物品，并将代表该物品的字母写在对
应的括号内，听每小题录音前，你都有 5 秒钟的看图时间，听完每小题录音后，你将有 5 秒
钟的作答时间，每小题念两遍。（2’ x 5） 
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1.Patrick（  ）  2.Hill（  ）  3. Sue（  ）   4. Joel（  ）   5. Ana（  ） 

 
五、听音选择。根据听到的问题，选择正确答案，并将代表该答案的字母填入题前括号内，
听每小题录音前，你都有 5 秒钟的时间阅读各个小题，听完每小题录音后，你将有 5 秒钟的
作答时间，每小题读两遍。（2’ x 5） 

（   ）1.  A. Yes, she does.       B. She loves travelling. 

（   ）2.  A. There is blood on my arm.            B. Always be careful. 

（   ）3.  A. The Smithsonian Museum.            B. The Palace Museum. 

（   ）4.  A. On the fourth Thursday in November.   B. On 31st October 

（   ）5.  A. I like it very much.                  B. It is windy 

 

六、听音填空。请根据所听到的短文内容，在横线上填上恰当的单词，每空只填一个单词，
听录音前,你有 20 秒钟的时间阅读短文；听完录音后，你将有 20 秒的作答时间，短文读两遍。
（2’ x 5） 

I live in Shenzhen，a city by the sea. More than 30 years ago, Shenzhen was a very  small（1）____. 

There are（2）____ some small shops in the street. Most people were fisherman.（3）____hard at that 

time. But now it is a clean and beautiful city. It is also a（4）____city. There are many tall buildings in 

the city. Kingkey 100 is the tallest. I love my（5）_____ city. 

 

 

Written Part(54 分) 笔试部分 

七、找出下列各组中不同类的单词，并将代表该单词的字母写在相应括号内。（1’ x5） 

(   ) 1. A. Christmas  B. Festival  C. Halloween  D. Thanksgiving 

(   ) 2. A. turkey       B. chicken     C. peanut       D. peace 

(   ) 3. A. accident      B. village      C. hotel         D. campsite 

(   ) 4. A. have         B. went       C. came        D. found 

(   ) 5. A. forever       B. most       C. surprise      D. finally 

 
八、选择填空，将代表该答案的字母写在“题上的表格内”。（1’ x 10） 

题号 1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 

答案           

 

1. We are the children of this world, and we are the grown-ups of______. 

A. yesterday    B. tomorrow    C. today 

2. My favorite animal is a kind of bird. It lives in the holes in the riverbanks. It eats small fish. It is a 

_______. 
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A. budgie               B. cat               C. kingfisher 

3. --Excuse me, where is the NO.1 Hospital? 

  --________. 

A. Take the third right    B. That is all right    C. Sorry. You can see it. 

4. Sydney is not ______ Australia. But it is very beautiful. 

A. the capital of      

B. the biggest city in   

C. famous for the 2000 Summer Olympic Games. 

5. It is the last night of October, give us a ______ or we will play a ______ on you.  

A. trick; treat         B. tree; trick         C. treat; trick 

6. Take care when you______. Don’t forget to put on your pads. 

A. ride your bike      B. rollerblade       C. ride your horse 

7. -- I cut my foot down on the beach. 

  -- It’s a deep cut. You need a _____. 

A. flipper           B. doctor            C. bottle 

8. He is speaking on phone in the library. Which sign(指示牌) should we put in the library? 

 

9. London is it full of history and culture. British museum, London eye and ________ are great fun 

to visit. 

A. Tower Bridge         B. the Great Wall      C. the Opera House 

10. The polar bear has got four legs and eats the Arctic hare. It is smaller than the _______. 

A. mouse               B. rabbit              C. elephant 

 

九、阅读短文, 从方框中选出恰当的单词填在横线上，每个单词只用一次，其中有两个单词是
多余的。(1’ x 6) 

 

 

Barbara lives in India. She is eleven. Every morning she gets up very early. She helps her mother in 

the (1) ______ behind their house. Before she walks to school, she (2) ______ chickens. She loves (3) 

______ very much. She wants to have a good when she is (4) ______. So school is very important 

for her. There is no library or (5) ______ near her home, so her precious things are her (6) ______. 

She often reads books at night. 

 

 

 

 

older    dancing     bookshop    books 

  garden   cinema     feeds       leanings 



 

  4

 

十、看图说话。根据课文内容，从左上角的 5 个句子中，选出恰当的句子完成故事，并将代
表该句子的字母写在横线上。(2’ x 5) 
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十一、阅读判断。根据短文内容，判断下面句子是否正确，在正确的句子前面的括号内写上 T，
否则写上 F。（1’ x 5） 

The Black rhino lives in East Africa. It eats fruit and leaves. The black rhino is not black. It is grey. 

Why is it called black? Black rhino love mud and they often take baths in the mud. When they come 

out, they look black. People kill rhinos and sell their horns. Then other people make medicine out of 

their horns and get a lot of money for it. They say this medicine helps when you are ill, but that is 

not true. 

(   )1. Black rhinos live in west Africa. 

(   )2. Black rhinos eat leaves and other animals. 

(   )3. The black rhino looks black, but it is grey. 

(   )4. People kill rhino to make money. 

(   )5. People make medicine out of their horns,  

      the medicine helps when you are ill. 

 

 

十二、阅读理解。根据所提供的材料选择正确答案，并将代表该答案的字母填入题前括号内。
（2’ x 5） 

New York City(NYC) is a big city by the sea in the US. It is also one of the biggest cities in the 

world. Every year people from all over the world come to visit NYC. There are many interesting 

places in New York. You can go to Time Squares, the Statue of Liberty（自由女神） and so on. 

Every December 31st, people get together on Time Square and wait for New Year’s coming. The 

Statue of Liberty is a gift from French people. It come to America in October 1886. It means 

freedom (自由). There are also many tall buildings in NYC. The twin towers in World Trade Centre 

were tallest buildings in the city. But they were hit by two planes and fell down on September 11st, 

2001. The picture on the left shows the twin towers were burning. While the Statue of Liberty was 

seeing it quietly. 

(   )1. NYC is ____________. 

A. the capital of the US 

B. a city by the sea 

C. the biggest city in the world 

(   )2. In NYC, you can visit ______________. 

A. the Statue of Liberty 

B. the White House 

C. Tian’anmen Square 

(   )3.On Times Square, people _____________. 

A. get together on October 31 

B. wait for New Year’s Day 

C. go to see the Statue of Liberty  

(   )4. __________ made the Statue of Liberty 
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A. American

A. People from all over the world

B. French people

(   )5. The twin towers ____________. 

A. are the tallest buildings in the city

B. were hit by the Statue of Liberty

C. fell down on Sept 11, 2001

十三、书面表达。假设你是 Mike，来自澳大利亚。根据所给材料，以 School Is Great fun!为
题，写一篇小短文。短文必须是自然段的形式，应包括所给的全部信息，短文的开头和结尾
已经给出。 

1. 班上有四十九名学生，二十八个女生，二十一个男生。
2. 最喜欢星期二，因为有科学课。
3. 科学老师是刘老师，她是非常好的老师。
4. 补充一条与主题相关的信息。

School is great fun! 

By Mike Louis 

I come from Sydney, Australia. I go to Optics Valley School in Wuhan......  


